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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Amber Vermeiren: uw kandidaat op 26 mei
De verkiezingen van 26 mei naderen met rasse schreden. Met enige trots kunnen wij u melden dat ‘onze’ 
Amber Vermeiren een plaats heeft gekregen op de Vlaamse lijst. Vanop de 20ste plaats gaat ze de uitdaging 
aan voor een plaatsje in het Vlaams Parlement

Amber Vermeiren, de coming lady van N-VA Wuustwezel, werd 
tijdens de gemeenteraadsverkiezingen van oktober verkozen tot 
gemeenteraadslid. Nu grijpt ze ook haar kans voor een zitje in het 
Vlaams Parlement. “Ik ben enorm blij met het vertrouwen dat ik 
krijg van onze partijtoppers. Naast mijn werk als gemeenteraadslid 
in Wuustwezel, zal ik ook mijn uiterste best doen om in Brussel op 
te komen voor de belangen van onze regio Noorderkempen”, zegt 
Amber.

Onze Wuustwezelse kandidate werkt als communicatiemedewerker 
bij Vlaams minister Ben Weyts. “Op het kabinet leer ik enorm veel 
bij over mobiliteitsdossiers, maar ook over dierenwelzijn en toerisme”, zegt Amber. “Deze job heeft mijn politieke interesse alleen nog 
maar meer aangewakkerd.”

N-VA Wuustwezel kiest nieuw bestuur 
In februari kozen de N-VA-leden van Wuustwezel een nieuw afdelingsbestuur voor de volgende drie jaar.  
Jos van Hasselt werd herkozen als voorzitter.

Jos was tijdens de vorige bestuursperiode OCMW-raadslid en  
ondervoorzitter. In juni vorig jaar nam hij het voorzitterschap  
over van Koen Van Putte.

Gemeenteraadsleden Koen Van Putte, Amber Vermeiren, Ben 
Gagelmans en Eric Holemans en lid van het bijzonder comité voor 
de sociale dienst Werner Vanden Eynden maken automatisch deel 
uit van het bestuur. Patrick Arnouts, Chil Brant, Vic Peiten, Steven 
Van den Broek en Chris Van Eijnde werden herkozen als bestuurs-
lid. Daarnaast verwelkomen we de nieuwe bestuursleden Lowie 
Anthonissen, Lu Haeck, Tania Mets, Koenraad Seutin en Kathleen 
Verschuren.

“Met deze sterke nieuwe ploeg vliegen we erin voor de komende 
drie jaar”, zegt voorzitter Jos van Hasselt. “We gaan voor  
vernieuwing, verjonging, en een positieve, kritische oppositie  
in Wuustwezel.”
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V.l.n.r.: Lowie Anthonissen, Steven Van den Broek, Koen Van Putte, 
Tania Mets, Ben Gagelmans, Chris Van Eijnde, Koenraad Seutin, Amber 
Vermeiren, Jos van Hasselt, Kathleen Verschuren, Patrick Aernouts,  
Lu Haeck en Vic Peiten. Niet op de foto: Eric Holemans, Werner Vanden 
Eynden en Chil Brant.
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“Waarom was er geen verplichting om toch 
nog een aantal mooie bomen te behouden?” 
Amber Vermeiren, gemeenteraadslid

N-VA komt op voor groen

Waar zijn die bomen?
Tot onze verwondering, of is het verontwaardiging, werd er in Gooreind plots 4 000 m2 bos  
kaalgekapt. De N-VA stelt zich een aantal vragen bij deze bomenkap.

De bewoners van Gooreind stelden recent vast dat er  
ongeveer 4 000 m2 bos verdween op de hoek van de  
Bredabaan en de Ringdreef. Er was door de gemeente een 
verkavelingsvergunning afgeleverd voor zeven percelen 
bouwgrond. Omdat deze mooie groene hoek volgens het 
gewestplan van 1972 in bouwzone ligt, valt daar op juridisch 
vlak niets op aan te merken. Toch stelt de N-VA zich vragen 
bij deze kapvergunning. 

Onbegrijpelijk positief advies
Na een vraag van onze fractie in de gemeenteraad bleek 
dat het Agentschap voor Natuur en Bos een onbegrijpelijk 
positief advies had uitgebracht om tot deze boskap over te 
gaan. “Waarom was er geen verplichting om toch nog een 
aantal mooie bomen te behouden?”, vraagt gemeenteraads-
lid Amber Vermeiren zich af. Deze beslissing wordt des te 
onbegrijpelijker omdat er recent in de Wiezelo in Gooreind 
een verkaveling voor een paar bouwpercelen werd gewei-
gerd omwille van een zogenaamd waardevol stuk bos, dat 
ongeveer een derde bedroeg van het gekapte bos. 

CO2-neutrale gemeente?
De N-VA stelt zich de vraag of er voor de verkaveling aan 
de Ringdreef/Bredabaan ter compensatie verplicht nieuwe 
bomen aangeplant moeten worden. “De gemeente streeft 
CO2-neutraliteit na. Vreemd dat bomen, die toch CO2 
absorberen, dan zomaar gekapt mogen worden”, stelt 
Amber. “Ook de recente massale bomenkap op het domein 
van de Franciscanessen doet bij veel mensen de wenkbrau-
wen fronsen. En volgens de nieuwe kernvisie ruimtelijke 
ordening voor Wuustwezel-centrum mag een ontbrekende 
autostaanplaats niet afgekocht worden, maar een bos met 
waardevolle bomen afkopen in Gooreind, mag dus blijkbaar 
wel. Onbegrijpelijk.”

De N-VA heeft het gevoel dat er voor de toekenning van 
verkavelings- en kapvergunningen met twee maten en  
twee gewichten wordt gewerkt. “Wij pleiten ervoor om 
iedere grondeigenaar gelijk te behandelen, niets meer, niets 
minder”, besluit Amber.
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Wie geeft advies over belangrijke bouwprojecten?

Meerderheid springt lichtzinnig om 
met oprichting kwaliteitskamer
Het CD&V-bestuur besliste onlangs om een kwaliteitskamer op te richten waar verschillende  
actoren in de bouwsector hun bouwplannen kunnen komen bespreken. N-VA Wuustwezel nam  
de oprichting van een bouwcollege, met daarin onder anderen de schepen en het hoofd van de 
dienst ruimtelijke ordening, op in haar verkiezingsprogramma en is dan ook voorstander van  
de kwaliteitskamer. Wel vinden we dat het schepencollege veel te lichtzinnig omspringt met de 
oprichting ervan. 

Het college duidde enkele adviesgevende leden aan. De 
gemeenteraad moest hun aanstelling vervolgens goed-
keuren met een stemming. Belangrijk: de voorgedragen 
kandidaten hebben zich nooit persoonlijk voorgesteld, er 
ontbrak zelfs een cv of motivatie. Nochtans zijn dit wel de 
mensen die straks advies geven over hoe onze gemeente 
eruit zal zien.

Meerderheid verwerpt N-VA-voorstel
Zelfs de Gecoro – een belangrijk adviesorgaan voor de 
gemeenteraad op het vlak van ruimtelijke ordening – 
kent deze mensen niet. De Gecoro kon de gemeenteraad 
hierover dan ook nooit adviseren. Om die reden heeft de 
N-VA gevraagd om de stemming uit te stellen, zodat de 
kandidaten zich eerst konden voorstellen. Dat voorstel 
werd jammer genoeg verworpen door meerderheidspartij 
CD&V.

Conclusie: in de toekomst zullen onbekende mensen 
advies geven over belangrijke bouwprojecten in  
Wuustwezel. ‘Ons kent ons’ op zijn best?

Uw kandidaat op 26 mei
Naast Amber Vermeiren vertegenwoordigt ook burge-
meester van Rijkevorsel Dorien Cuylaerts onze regio op de 
N-VA-lijst. “Dankzij de massale steun van de kiezer bij de 
gemeenteraadsverkiezingen krijg ik de kans om opnieuw 
deel te nemen aan de verkiezingen voor het Vlaams Parle-
ment. Op 26 mei kunt u mij vinden op de tweede plaats bij 
de opvolgers. De ervaring die ik de voorbije jaren opdeed 
als burgemeester hoop ik mee te kunnen nemen naar  
Brussel om u daar te kunnen vertegenwoordigen.”

Het college duidde enkele adviesgevende leden van de  
nieuwe kwaliteitskamer aan, maar die leden werden 
nooit aan de gemeenteraad voorgesteld.
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar 
de verkiezingen van 26 mei. Ook in Antwerpen. 

n-va.be/verkiezingen

Liesbeth
HOMANS
Antwerpen (Wilrijk)

Vlaams viceminister-
president

2de plaats
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Kamer
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DE WEVER
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Nationaal voorzitter,
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Vlaams Parlement
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JAMBON
Brasschaat

Voormalig vicepremier, 
Kamerlid en burgemeester

Lijsttrekker
Kamer

Geert 
BOURGEOIS

Vlaams minister-president

Lijsttrekker
Europa


